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§ 28. Mötets öppnande  
Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet.  
 
 
§ 29. Val av justerare  
Sam Storm valdes till justerare.  
 
 
§ 30. Fastställande och godkännande av dagordningen  
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
 
 
§ 31. Föregående mötesprotokoll  
Protokoll nr 1 2025, protokoll nr 2 2025, per capsulam beslut nr 1, per capsulam beslut nr 2 godkändes 
och lades till handlingarna.  
 
§ 32. Ledamotsrunda & lokalklubbskontakt 
 
Jonna von Sydow har inte haft kontakt med sina lokalklubbskontakter. Handlingkommittén planerar för 
Spring Handling Cup och landslagsuttagning som blir i maj, där nästan allt är klart inför detta.  
 
Wilma Bäcklund har fortsatt att haft kontakt med lokalklubb som planerar att läggas vilande, enligt bilaga. 
Wilma deltog på Österåkers Hundungdoms årsmöte och hade en genomgång av projektet Rundan.  
 
Emma Reuterhäll har varit på årsmöte hos Gävle Hundungdom där hon presenterade Rundan och 
passade på att presentera sig som lokalklubbens kontakt hos Ungdomsrådet. Emma har sökt lokalklubben 
som frågat om att läggas vilande, enligt bilaga.  
 
Louise Månsson informerade om kontakt med Halmstad Hundungdom och att de efterfrågat om Sveriges 
Hundungdom vill delta på monterplats vid agility SM.   
 
Sam Storm har inte haft kontakt med sina lokalklubbskontakter. Sam har deltagit på Stockholm 
Hundungdoms årsmöte och hade en genomgång av Rundan.  
 
Julia Larsson har inte haft kontakt med sina lokalklubbskontakter.   
 
Ordförande informerade om att distriktet haft frågor kring U-SM och har planer på att göra ett stort 
evenemang i samband med 50 års jubileet. Ordförande har inte haft kontakt med sina 
lokalklubbskontakter.  
 
 
§ 33. Genomgång policys 
 
Förbundssekreterare informerade om att Ungdomsrådet bör se över de policys som finns idag. 
Förbundssekreteraren föreslog därmed att ajournera mötet och dela upp Ungdomsrådet i grupper om tre, 
för att i grupper gå igenom de tre policyerna och sedan återuppta mötet igen.  
 
Mötet ajournerades kl. 9.50 
Mötet återupptogs kl. 10.12 
 
Mötet diskuterade det som diskuterats i smågrupper och presenterade det som skrivits ned under tiden för 
diskussion. Detta ledde fram till ett arbetsdokument, enligt bilaga. Mötet delegerar till kansliets Sandra 
Lundin att ta med sig de noteringar som skett genom diskussion i smågrupper och i helgrupp, och ta fram 
ett förslag på nya policys. Dokumentet sparas i Ungdomsrådets Team.  



 

   

 

 
 
 
 
Mötet ajournerades för paus kl. 10.33 då Cornelia Johansson och Dinah Brohäll från Skarpnäck Hundungdom kom förbi 
digitalt och pratade om U-SM och Sveriges Hundungdoms representation på U-SM i samband med 50 års jubileet. 
Skarpnäck Hundungdom kommer att ha någonting som får de tävlande att stanna på platsen, några roliga aktiviteter, 
exempelvis grillkväll. Emma Reuterhäll informerade om att arbetsgruppen för 50 års jubileet har haft regelbundna möten 
där även planering av representation hos U-SM 2025 diskuterats. Cornelia ställde även frågan kring U-SM 
bestämmelserna och frågade om en skrivelse som var otydlig som diskuterades. Kontakt mellan arbetsgrupp och Skarpnäck 
Hundungdom blir kansliets Sandra Lundin.  
 
Mötet återupptogs kl. 10.53 
 
 
§ 34. Skrivelser   

a. Beslut om ungdomskvalplatserna till SM i FS/HTM  

Ellen Björs som inte kunde delta på mötet skickade med några tankar för mötet att diskutera kring 
skrivelsen. Bland annat diskuterade mötet kring en fråga om ungdomsmästaren skulle kunna ges möjlighet 
att vara en del av invigningen, för att inspirera unga personer att vilja fortsätta eller börja träna/tävla 
freestyle. Mötet uppdrog förbundssekreterare att tillsammans med Emma Reuterhäll, med bakgrund i 
freestyle, att sända frågan vidare till Svenska Hundfreestyleklubben.  

b. Information om Webben  

Mötet tog del av information om nya webbplatsen.  

c. UtstKs nr 1-2025  
d. Jhk nr 1-2025  
e. PTK nr 1-2025 

Mötet tog del av ovanstående protokoll.  

f. Status SBK-tävling  

Mötet tog del av status för SBK-tävling.  

g. Direktbidrag distriktet 

Förbundssekreterare informerade om att en fråga kring direktbidrag 2024 inkommit från distriktet 
Östra Svealands Hundungdom. Ungdomsrådet beslutade under 2024 att betala ut direktbidrag till alla 
aktiva lokalklubbar. Givetvis vill Ungdomsrådet även betala ut direktbidrag till distriktet.  

Mötet beslutade att betala ut direktbidrag retroaktivt för år 2024 till distriktet.  

h. CS delrapport  

Mötet tog del av delrapporten.  

i. Studiefrämjandet och dialogmöte 



 

   

 

Mötet diskuterade representant till Studiefrämjandet och kom fram till att man anmäler sig på egen hand.  

 

Mötet ajournerades för lunch kl. 11.50 och återupptogs kl. 13.00 

 

§ 35. Åtgärdslistan  
Louise Månsson avlämnade en kort rapport från representation på Elmia. Allt gick bra och det var roligt 
att representera. Fråga kring Sveriges Hundungdoms representation på agility SM kom upp under 
representationen på Elmia och mötet föreslogs att ta upp detta under punkten för övrigt senare på 
dagordningen.  
 
Åtgärdslistan gicks sedan igenom och behövde inte uppdateras.  
 
§ 36. kanslirapport  
Förbundssekreterare avlämnade rapport gällande kansliets arbete. Arbetet kring den grafiska profilen 
fortsätter och en handlingsplan finns internt hos kanslipersonal hur detta ska gå till och implementeras i 
verksamheten. Arbetet kring att hitta nya samarbeten och nya intäktskällor fortsätter, där Sandra Lundin 
regelbundet har kontakt med potentiella samarbeten, detta har resulterat i samarbeten som gynnar 
medlemmar i form av rabattkoder. Arbetet kring att hitta nya intäktskällor sköter Sandra Lundin och 
förbundssekreterare som har inlett ett arbete att se över en projektidé och ansöka om projektbidrag. 
Förbundssekreterare har i dialog med både Ungdomsrådet och Arbetsutskottet arbetat med det långsiktiga 
arbetet att kunna ansöka om statligt bidrag igen till våren 2025, gällande år 2026. Detta arbetet har 
inneburit kontakt med konsult från Styrelsepost, Ida Lundqvist från SKK:s föreningskommitté, revidering 
av stadgetext tillsammans med Ungdomsrådet och Arbetsutskottet, kallelse till extra 
Representantskapsmöte 25 mars och dialogmöte 11 mars 2025 Även en gedigen översikt av MUCF:s 
demokratiska ställningstagande har gjorts i samråd med ovan parter. Utöver detta har förbundssekreterare 
skickat in årsbokslut 2024 till revisorerna. Meta Lönnberg tillsammans med Sandra Lundin har nästan 
färdigställt övergången till Sveriges Hundungdoms nya webb och följer planering för denna internt. Meta 
Lönnberg överför och arkiverar gamla sidor från nuvarande webb till den nya, samt till digital arkivplats 
hos kansliet. Utöver detta bokför Meta Lönnberg samtliga årsmöteshandlingar från lokalklubbar och 
planerar för kommande verksamhet, bland annat representation för JOAWC 2025. Caroline Svensson 
håller för nuvarande ledarutbildning för Rundan och arbetar med övergång för sista projektåret (projektår 
3/3). Utöver ovanstående har förbundssekreterare, Meta Lönnberg och Sandra Lundin arbetat med 
planering för Ledarskap Nästa, konferens som hålls 29-30 mars 2025 och är nu i sista planeringsstadiet 
inför konferensen. På konferensen kommer även delar av Ungdomsrådet att delta.  
 
Förbundssekreterare ställde frågan om någon mer från Ungdomsrådet ville delta så går det bra eftersom 
det finns platser kvar.  
 
 

a. Rapport Sandra 
Mötet tog del av rapporten och tackade för informationen. Se rapport i bilaga.  
 
 

b. Verksamhetsberättelse 2024 
Förbundssekreterare informerade om att verksamhetsberättelsen för 2024 pågår och att samtliga som ska 
skriva sidor i denna ska återkomma till Sandra Lundin på kansliet senast sista mars.  
 
 
§ 37. Ekonomirapport  
Skattmästare Julia Larsson redogjorde för den ekonomiska rapporten från förbundssekreterare. Enligt 
bilaga.   



 

   

 

 
 

§ 38. Rapport Arbetsgrupper och kommittéer    
 
Arbetsgrupp för 50 års jubileet  
Planen är fortsatt att sprida i sociala medier, minnen och personligt innehåll. Emma Reuterhäll kommer 
att ta med sig allt som sagts under dagens UR möte som är relevant för arbetsgruppen.  
 
Arbetsgrupp för representantskapsmötet 
Inget att rapportera.  
 
Arbetsgrupp för rikslägret  
Arbetsgruppen behöver ta beslut om anmälningsavgiften, men inte fått till något nytt möte. Det har 
inkommit flera intresseanmälningar gällande uppdrag som lägerförälder. Ledare är ännu inte bokade.  
 
Jaktkommittén  
Kunde inte avlämna någon rapport då ingen representant fanns närvarande under mötet.  
 
Handlingkommittén.  
Anmälan till Spring Handling Cup och landslagsuttagning är klart. Alla domare är klara utom en som 
kommittén väntar återkoppling ifrån. Rosetter gör Patricia Eriksson från kommittén.   
 
Arbetsgrupp för visionsarbetet  
Inget att rapportera.  
 
 
§ 39.  Extra Representantskapsmöte och dialogmöte    
 
a. Genomgång av dagordningen enligt bilaga.  
 
Mötet gick igenom dagordningen inför kommande extra representantskapsmöte och noterade denna.  
 
b. Genomgång av propositionen enligt bilaga 
 
Mötet gick igenom propositionen inför kommande extra representantskapsmöte och noterade denna.  
 
 
§ 40. Beslutsärenden  

a. Sociala medier  
 
Mötet beslutade att Instagram och TikTok blir Sveriges Hundungdoms primära sociala medier och att 
Facebook tillsvidare ska finnas kvar, men enbart för korspublicering från Instagram för att nå fler 
målgrupper.  
 
§ 41. Uppdatering av åtgärdslistan 
Inget att uppdatera.  
 
 
§42. Övriga punkter 

a. Sveriges Hundungdoms 50 års firande på kansliet (förslag 13 juni) 
Förbundssekreterare informerade om att kansliet diskuterat ett 50 års firande på kansliet med enklare 
fika och att det är givet att Ungdomsrådet skulle vara med. Förbundssekreterare skickar ut frågan till 
hela Ungdomsrådet via deras kanal på Teams för att höra om förslag på datum, exempelvis 13 juni 
dagen innan UR möte i juni.  
 



 

   

 

b. Delrapport av delmedlemskap, uppdrag från Representantskapsmöte 2024 
Förbundssekreterare informerade om delrapport för delmedlemskap. Mötet diskuterade att skicka 
ut mejl till sina respektive lokalklubbskontakter och uppmana dem som har delmedlemmar att 
återkomma så snart de kan med dessa. Förbundssekreterare upprättar en mejlmall.  
 

c. Träningsläger i september 
Förbundssekreterare informerade om fråga från SBKs kansli gällande träningsläger i september och 
att hon nu inväntar svar gällande omfattning, både verksamhet men också ur ett ekonomiskt 
perspektiv.  
 
d. Representera på agility SM 
Louise Månsson informerade om att Sveriges Hundungdom fått frågan om att representera med ett 
informationstält 10-13 juli. Louise Månsson och Julia Larsson är intresserade av att representera på 
plats. Louise ska ta reda på mer information om representationen.  

 
§ 43. Omedelbar justering  
Inget är av den karaktär att det ska omedelbar justeras.  
 
§ 44. Nästa möte 
Digitalt 15 april kl. 18:30-20:30. 
 
 
§ 45. Mötets avslutande  
Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet som avslutat.  
 

 
 
 
 
 
 
 
Mötesordförande                                                                Justerare  
Ink Norén                                                                          Sam Storm  
 
Vid protokollet  
Fanny Ahnfelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


